
 

 

 Vyjádření  k tůním - Maříž 
 

Ve shodě s botaničkou Ivanou Paukrtovou navrhuji vytvoření tůní především na pravém břehu  

potoka mezi oběma rybníky a to zejména v místech, kde rostou smrky. Jejich odstranění by bylo 

vhodné jak z hlediska nepůvodnosti, tak z hlediska nestability. 

 

V uvedeném prostoru navrhuji vytvořit 5-10 tůní pro obojživelníky tak, aby  alespoň polovina byla 

hlubší než 1 m. Jednu tůň doporučuji vytvořit v místě shluku smrků v blízkosti „zříceniny“tak, aby 

byla průtočná. Ostatní tuně doručuji průsakové, bez přímého kontaktu s tokem. 

 

Vyřešení rybářského hospodaření v obou rybnících považuji za zcela zásadní pro přežívání 

obojživelníků v této lokalitě. Bylo by na místě stanovit limity přihnojovaní, přikrmovaní a 

průhlednosti, a stanovit závaznou rybí obsádku (početnost, druhy). 

 

 

RNDr. Mojmír Vlašín 
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